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WYCIĄG Z PROTOKÓŁU Z SESJI LIII/23 

Rady Miejskiej w Iłowej 

z dnia 29 marca 2023 r. 

 

odbytej w Bibliotece Kultury w Iłowej. Pan Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności 

stwierdził prawomocność obrad (na 15 radnych w sesji uczestniczyło 14 radnych) i otworzył 

obrady LIII sesji Rady Miejskiej w Iłowej. 

1) Gajda Wiesława 

2) Goc Robert 

3) Jakubowicz Mieczysław 

4) Jędras Halina 

5) Krawczyk Ilona 

6) Lesiak Edward 

7) Leszcz Waldemar 

8) Mutwil Artur 

9) Przynoga Franciszek 

10) Roszak Fryderyk 

11) Słomiński Tomasz 

12) Sygnowski Zygmunt 

13) Wdowiak Mirosław 

14) Żołnowska Maria 

Nieobecni: 

1) Parfianowicz Agata 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i powitanie. 

2. Stwierdzenie quorum.  

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Zgłoszenie (odczytanie) uwag i poprawek do porządku obrad (w przypadku zmiany 

w porządku obrad zatwierdza się zmieniony porządek obrad). 

5. Przedstawienie sprawozdania z działań w okresie między sesjami przez Burmistrza Iłowej. 

6. Przedstawienie sprawozdania z działań w okresie między sesjami przez komisje stałe Rady 

Miejskiej w Iłowej. 

7. Przyjęcie uchwał: 

1) Uchwała w sprawie wezwania do usunięcia naruszenia interesu prawnego i uprawnienia 

oraz do usunięcia naruszenia prawa; 

2) Uchwała zmieniająca uchwałę Nr 136/5/XIV/08 w sprawie zasad i trybu przeprowadzania 

konsultacji z mieszkańcami Gminy Iłowa; 

3) Uchwała w sprawie zwolnienia i zwrotu części opłaty pobranej od przedsiębiorców za 

korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia 

w miejscu sprzedaży na terenie Gminy Iłowa za rok 2021; 

4) Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie do gminnego zasobu 

nieruchomości, nieruchomości stanowiących własność Wspólnoty Mieszkaniowej; 

5) Uchwała zmieniająca uchwałę Nr 342/7/XLV/17 w sprawie uchwalenia Programu 
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Rewitalizacji Gminy Iłowa na lata 2017-2023; 

6) Uchwała w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2021 Gminy Iłowa; 

7) Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Gminy 

Żagań o statucie miejskim. 

8. Przyjęcie protokołu z XXIX sesji Rady Miejskiej w Iłowej. 

9. Sprawy różne. 

10. Zakończenie XXX sesji Rady Miejskiej w Iłowej.  

 

Ad. 9. 

Sprawy różne. 

Maria Żołnowska – Radna zapytała Burmistrza kiedy zostaną podjęte jakieś działania 

naprawcze zejścia z ulicy Kolejowej do parku. Uszkodzone tam są poręcz, schody i pomost 

drewniany. Drzewo zostało usunięte, ale szkody powstałe przez nie niestety nie. 

Burmistrz poinformował, że jakiś czas temu rozmawiał z kierownikiem ZGKiM, który 

administruje parkiem, że przygotowują się do tego, ale nie podał konkretnego terminu, w 

którym mieli by zacząć i skończyć tą naprawę. Sprawa jest do sprawdzenia i zweryfikowania.   

Radna Żołnowska przekazała, że Pan Brzezicki wspomniał o jakimś ubezpieczeniu, chciałaby 

się dowiedzieć, czy ta inwestycja jest jeszcze ubezpieczona. 

Burmistrz przekazał, że nie jest w stanie w tej chwili ma to pytanie odpowiedzieć, ale sprawdzi 

i odpowie.   

 

Edward Lesiak – Radny w imieniu 4 rodzin z Jankowej Żagańskiej poprosił, aby spróbować 

poprosić Polskie Koleje Państwowe, żeby wykonały przejazd dla służb ratunkowych za 

numerem 20. Umożliwiłoby to dojazd służbom ratowniczym do tych posesji, które są za tym 

wiaduktem kolejowym, gdzie dzisiejszy sprzęt i te nowoczesne karetki się nie mieszczą. Na 

szczęście jeszcze tam się nic nie stało, ale w przypadku jakiegoś pożaru nie ma możliwości 

dojazdu. Tu chodzi o przejazd tylko i wyłącznie dla służb ratunkowych.  

Burmistrz poinformował, że taka prośba zostanie sprecyzowany i oficjalnym pismem wysłana 

do PKP Nieruchomości, żeby w jakiś sposób rozwiązali dojazd do tych nieruchomości 

zamieszkałych.        

 

Przewodniczący Rady nawiązując do sprawozdania Burmistrza, w którym wspomniał o 

kontroli zużycia wody na terenach wiejskich i rozbieżnościach, które zostały ujawnione, 

chciałby się dowiedzieć jakie kolejne działania w związku z tymi rozbieżnościami będą 

podejmowane, żeby to zweryfikować i sprawdzić jaka jest rzeczywistość. 

Burmistrz poinformował, że działania będą podejmowane zwyczajowo, a mianowicie gmina 

prosi mieszkańców o złożenie wyjaśnień. Do tej pory nie były robione tego typu dochodzenia, 

natomiast w związku z tym, że zaostrzyły się w tym zakresie przepisy w Polsce, gmina zamierza 

skrupulatnie egzekwować te przepisy dlatego kolejnym działaniem będzie wzywanie 

mieszkańców do złożenia wyjaśnień i za każdym razem indywidualnie do każdego z tych 

wyjaśnień wspólnie z ZGKiM będzie się podchodzić. Oczywiście tego typu działania obejmą 

wszystkie sołectwa, ale czas związany z tą analizą zużycia wody jest nieco dłuższy niż w 

przypadku zwykłej kontroli tylko rachunku czy umowy na odbiór nieczystości ciekłych. Gmina 
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zamierza się tego wyzwania podjąć. Burmistrz uważa, ze to nie będzie prosta rzecz, gdyż różnie 

reagują mieszkańcy na tego typu kontrole i tego typu wezwanie do złożenia wyjaśnień, 

niektórzy rozumieją, niektórzy nie rozumieją. Jest też wiele telefonów w związku z tym. 

Każdemu indywidualnie należy tłumaczy dlaczego tak się dzieje, dlaczego jest sprawdzany. 

Zygmunt Sygnowski – Radny uważa, że tak powinno być sprawdzając indywidualnie, ale 

uważa również, że powinno zainteresować się podmiotami gospodarczymi, bo to jest 

największe zagrożenie przede wszystkim w Borowem, gdzie jest ujęcie wody i może być z tego 

wielki problem. 

Burmistrz przekazał, że akurat kontrola przedsiębiorstw nie należy do zadań własnych gminy 

tylko do Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska, ale gmina może wystąpić z takim 

wnioskiem bo jest to zasadne. Kiedyś gmina występowała z takim wnioskiem do WIOŚ, żeby 

skontrolował działalności gospodarcze zajmujące się szeroko rozumianą naprawą pojazdów. 

Spotkało się to z dużym niezrozumieniem niektórych podmiotów gospodarczych, bo wyglądało 

to trochę jakby samorząd, w którym przedsiębiorstwa prowadzą działalność złożył donos na 

ich działalność. Tak na prawdę chodziło o to, że najczęściej części samochodowe, które 

znajdujemy w lesie to nie pochodzą od legalnie prowadzących działalność gospodarczą tylko 

pochodzą od osób, które nielegalnie auta rozbierają i sprzedają później na części. Burmistrz 

uważa, że jest to słuszny wniosek, który zostanie wysłany do WIOŚ.         

 

 

Protokołowała: 

Małgorzata Michalska 

 


